
 
 

Aan het woord is Mario Fes die vertelt over wat hij bij Brink 
doet en waarom hij iedere dag met plezier naar het werk gaat. 

Hoi Mario, kun je eens wat vertellen over jezelf?  
Mijn naam is Mario Fes, ik ben geboren en getogen in 
Rotterdam, maar woon al heel wat jaren in Meppel. Ik heb 
vroeger de opleiding Lagere Technische School (LTS) gedaan en 
daaropvolgend heb ik de opleiding Middelbare Technische School 
(MTS) gevolgd. Ik ben daarna gestart in een metaalbedrijf en heb 
ook vele andere diverse banen uitgevoerd in de afgelopen jaren. 
Sinds een aantal jaar ben ik werkzaam bij Brink en ben ik 
Meewerkend Voorman Kantbanken binnen de productie (AMC-2). 
Bij de kantbanken zijn we iedere dag bezig met het kanten, 
zetten, walsen, buigen en puntlassen van metaal voor de 
behuizing van onze klimaatsystemen.  

Hoe ben jij bij Brink terechtgekomen?    
Ik ben destijds gestopt met de baan die ik toen had. Ik heb toen 
mijn CV via Indeed geüpload en kreeg daarna vrij snel via Start 
People de vraag of ik aan de slag wou gaan bij Brink. Tijdens het 
eerste gesprek kreeg ik ook een rondleiding. Het voelde gelijk 
vertrouwd en de mensen waren er open en vriendelijk. Ik ben tot 
aan de dag van vandaag blij met mijn keuze om bij Brink te 
werken en heb daar nog geen moment spijt van gehad.  

 

Wat is typisch Mario? 
Dat is een leuke vraag! Mijn dag kan nooit beginnen zonder een 
kop koffie, zowel op het werk als thuis. Ook ben ik een echte 
teamspeler en haal ik er plezier uit om met mensen te werken. Ik 
vind het belangrijk om met iedereen een praatje te maken en 
interesse te tonen in mijn collega’s. Mijn grootste hobby is karper 
vissen, je zult mij geregeld aan de waterkant vinden. En nog een 
feitje over mezelf; ik kan niet stil zitten en ben graag bezig met 
mijn handen. De perfecte combinatie met mijn werk. 

 

 

Hoe omschrijf jij de afdeling AMC 2?   
Wij hebben binnen het team een fijne samenwerking, waarin 
openheid en vrijheid van groot belang is. Bij ons op de afdeling 
wordt er hard gewerkt en daarnaast hebben we ook veel lol met 
elkaar, wat de werksfeer ook bevorderd. Binnen onze afdeling 
kan je de werkzaamheden redelijk gemakkelijk leren. Veel 
medewerkers hebben bij binnenkomst geen technische 
achtergrond. De werkzaamheden zijn goed op te pakken door 
iedereen en er is een goede begeleiding aanwezig. Ik ben zelf 
verantwoordelijk voor nieuwe medewerkers die bij ons op de 
afdeling aan de slag gaan. Ik begeleid ze de eerste weken en zorg 
voor een goede onboarding. Het is voor deze medewerkers fijn 
dat ze één vast aanspreekpunt hebben en op deze manier 
structuur en veiligheid voelen.  

Krijg jij genoeg mogelijkheden om jezelf te ontwikkelen?  
Het mooie aan Brink is dat er veel mogelijkheden zijn op alle 
fronten, denk bijvoorbeeld aan persoonlijke ontwikkeling. Een 
tijd geleden heb ik de opleiding tot praktijkopleider gevolgd, 
hierbij heb ik de benodigde kennis opgedaan om zzp’ers, bbl’ers 
en stagiaires op te leiden en te begeleiden. Nadat de vorige 
meewerkend voorman met pensioen is gegaan, ben ik 
doorgegroeid naar zijn functie. Ik vind het geweldig om mensen 
te kunnen helpen en ervoor te zorgen dat ze met plezier aan de 
slag kunnen. Verder heb ik een tijd geleden een driedaagse 
training gevolgd in België, waardoor ik inzicht heb gekregen in 
het programmeren van de ponsnibbelmachine.  

Waar word jij nou écht blij van? 
Ik word er blij van als iedereen in het team lekker aan de slag kan 
gaan met zijn/haar werkzaamheden en we aan het einde van de 
dag gezamenlijk weer een mooi resultaat hebben neergezet. 
Buiten het werk om geniet ik ervan om op te passen op mijn 
twee kleinkinderen en in de weekenden ga ik met mooi weer 
graag naar de camping in Ermelo. Ik ga jaarlijks met twee 
vrienden naar Frankrijk om daar een week aan de waterkant te 
karper vissen, daar kijk ik ieder jaar weer naar uit! 

Hoe vind jij Brink als werkgever?  
De bedrijfscultuur van Brink is heel fijn doordat het een 
gestructureerd en transparant bedrijf is. Het voelt echt als een 
familiebedrijf waarin je de vrijheid krijgt om je mening te uiten. 
De secundaire arbeidsvoorwaarden zijn erg goed en je komt als 
medewerker hier niks te kort. Gezelligheid is erg belangrijk, zowel 
op de afdeling als in de organisatie. Er worden regelmatig leuke 
activiteiten gepland, zoals een zomer BBQ, de jaarlijkse 
kerstborrel en voor de kinderen van de medewerkers wordt elk 
jaar uitgebreid Sinterklaas gevierd. Brink is een fijne werkgever, 
waardoor ik iedere dag met veel plezier naar mijn werk ga.  

 

 


